
Protokół Nr 1/11
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 21 stycznia 2011 roku

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono 015:15
Przewodniczył: Sławomir Sawicki - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
4. Dyskusja nad planem pracy Komisji Rolnictwa na 2011 rok.
5. Wolne wnioski.

Ad.l
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek o przesunięcie pkt. w miejsce pkt. 4 a pkt. 4 w miejsce pkt.
2. Oraz wprowadzenie przed budżetem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-2014.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Dyskusja nad planem pracy Komisji Rolnictwa na 2011 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-

2014.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
6. Wolne wnioski.

Ad.2
Dyskusja nad planem pracy Komisji Rolnictwa na 2011 rok.
Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji Rolnictwa.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-2014
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.



1) Radny W.Gieniusz zgłosił wniosek z zadań kontynuowanych pozycja 1 "Budowa
wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany, Sierbowce, Żuki i Plebanowce" zdjąć kwotę 100
tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie "Budowa wodociągu wiej skiego we wsiach
Wierzchłowce, Gieniusze, Pawłowszczyzna, Wierzchjedlina"

Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zgłosił autopoprawke
1) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i

kanalizacj i".
2) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać

"i ul. Siennej"
Przewodniczący Komisji zapytał o koncepcje budowy kanalizacyjnej we wsi Nowa Kamionka.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że jest koncepcja podłączenia tej wsi od ul. Majowej.
Przewodniczący Komisji zapytał czy kwota 450 tys. łż. Jest wystarczająca kwotą na ten rok
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, ze dokumentacja będzie kosztować około 60-70 tys. zł.,
należy wykonać wymianę gruntów jak się uda to do sierpnia uda się wykonać dokumentacje.
Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek aby z tej inwestycji zdjąć kwotę 350 tys. zł. i pozostawić
tylko 100 tys. zł. na wykonanie dokumentacji.

2) Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek w zadaniach nowo rozpoczętych w poz. 11
"Wykonanie skate parku przy OSiR" środki w wysokości 40 tys. zł. przeznaczyć na
utworzenie orkiestry miejskiej w Sokółce.

Radny J.Panasiuk zapytał o możliwość dostawienia lamp oświetleniowych we wisach.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że każde sołectwo posiada w tej chwili fundusz sołęcki i z
tego można finansować takie inwestycje.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.

1) Z zadań kontynuowanych pozycja 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,
Sierbowce, Żuki i Plebanowce" zdjąć kwotę l 00 tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie
"Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Wierzchłowce, Gieniusze, Pawłowszczyzna,
Wierzchjedlina"

Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek
2) W zadaniach nowo rozpoczętych w poz. 11 "Wykonanie skate parku przy OSiR" środki w

wysokości 40 tys. zł. przeznaczyć na utworzenie orkiestry miejskiej w Sokółce.
Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek
3) W zadaniach nowo rozpoczętych w poz 5 "Wykonanie sieci kanalizacyjnej na terenie wsi

Nowa Kamionka i podłączenie do sieci miejskiej na Os.Zielonym" zdjąć kwotę 350 tys. zł. i
pozostawić kwotę 100 tys. zł. na wykonanie dokumentacji.

Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek
4) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i

kanalizacj i" .
5) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać

"i ul. Siennej"
Komisjajednogłośnie przyjeła wnioski.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie całego projektu uchwały wraz z wnioskami.
Komsijajednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały,

Ad.6
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
Radny Januszkiewicz zaproponowała kandydaturę radnego Jarosława Panasiuka.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wybrała na zastępcę Przewodniczącego
Komisji Radnego Jarosława Panasiuka.



Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Sławomir Sawicki


